
MOTION 

Bygglov till restauranger bör gå på remiss till Miljökontoret 

Bakgrund  

Många har nog sett i tidningarna att kolgrillar har problem med många klagomål om lukt i 

bostadsområden och restaurangerna har i vissa fall tvingats avbryta sin verksamhet för att 

åtgärda problemen.  

I dagsläget går inte bygglov till restauranger på remiss till Miljökontoret trots att det är 

Miljökontoret som hanterar inspektionen och klagomålen som kommer efter. Miljökontoret 

uppgav på ett nämndmöte att de önskar få byggloven på remiss så att företagaren inte 

behöver få två olika besked från kommunen, ett innan och ett annat efter de öppnat. 

Miljökontoret skulle då redan i bygglovsprocessen kunna uttrycka oro kring lukt vilket som 

minst skulle kunna göra företagaren uppmärksam på att risken för nedstängning kan finnas 

och att det är en fråga de redan från början bör ta på största allvar. 

Bedömning 

Det är viktigt för företagsklimatet i Södertälje att kommunen har en enad kommunikation 

med företagen och det är viktigt att Södertäljes företagare känner sig ordentligt informerade 

av kommunen när de startar nya verksamheter. Många invånare och företagare ser troligtvis 

kommunen som en enhet varför det kan bli tokigt när en enhet säger X och den andra Y, det 

är inte bra för kommunens renommé och förtroende. Det påverkar troligen även 

företagsrankningen i negativ utsträckning. 

Det är även viktigt för boendemiljön att invånarna inte behöver uppleva störningar om det 

kan förhindras i ett tidigare skede. Även för miljökontorets inspektörer skulle arbetsmiljön 

kunna förbättras om de slapp komma med dåliga nyheter till företagarna som ur 

företagarens ögon motsäger det de tidigare hört från kommunen. 

 

Realistpartiet yrkar att: 

ge Stadsbyggnadsnämnden i instruktion att remittera bygglovsärenden som rör livsmedel till 

Miljökontoret innan bygglov beviljas. 
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